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Fractie: CDA 
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  12 

Vraag: Bijdrage veiligheidsregio stijgt van 13.003 naar 14.081 mlj. Waar komt deze % hoge 
stijging vandaan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  13 

Vraag: Ambitie: uitbreiding aantal Boa’s , in te zetten op straat en verindering van 
administratieve lasten. Wat is de huidige stand van zaken aantal BOA’s ( krapte in 
werving) is het een reele ambitie ook nog meer inzet te willen realiseren in de 
nachtelijke uren? Hoeveel uren/ fte’s wordt hiervoor geraamd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  27 

Vraag: Effectindicatoren. Laatst bekende cijfers 2022. De naweeen van de 
coronapandemie zijn in 2023 en 2024 duidelijker zichtbar ( toename failissementen 
etc.) Lopen de cijfers van de fefectindicatoren altijd zo ver achter? Waarom nog 
geen ambities geformuleerd voor 2025? Er moeten toch vestigingen en 
beeindigingen bekend zijn? Wanneer kan de raad daar mer informatie over krijgen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  28 

Vraag: Ambitie 7C1: meer gestructureerd overleg van stadsbestuur met kennispartners; is 
dit gerealiseerd en zo ja kan de raad hier meer inzicht in krijgen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  28 

Vraag: Ambitie7C4: Vergroten aanbod taalcursussen Nederlands. Wat is de stand van 
zaken, is inzichtelijk hoeveel studenten hier gebruik van maken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  29 

Vraag: Versterken van de Euregionale en internatonale arbeidsmarkt. We ontwikkelen  
instrumenten zijn ontwikkeld om studenten en int. Werknemers aan te trekken? 
Kunt u daar voobeelden van geven? Wordt ook gemonitord of deze instrumenten 
daadwerkelijk iets opleveren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  30 
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Vraag: Circulaire Economie. Programma Creatief Ondernemerschap richt zich op 
Brightlands, Randwyck, op de Binnenstad en op de veerkrachtige wijken. Graag 
meer uitleg wat er inmiddels voor de binnenstad en de wijken vanuit dit 
programma is opgezet of gerealiseerd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  31 

Vraag: We zoeken oplossingen voor het dreigend tekort aan bedrijventerreinen. Hoeveel 
beschikbare ruimte en in welke categorieen hebben we nog beschikbaar? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  31 

Vraag: Tekort aan bedrijventerreinen. Kan de raad inzicht krijgen in de hoeveelheid m2 
bedrijventerreinen , en in welke categorieen waar vraag naar is ? ( uiteraard zonder 
namen van potentiele bedrijven ) 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  31 

Vraag: Tekort aan bedrijventerreinen. Hoe staat het met de kantoorlocaties? Daar was ook 
spanning op de markt. Is dat nog steeds zo? En ook hiervoor de vraag wat hebben 
we beschikbaar en wat wordt gevraagd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  32 

Vraag: Beleidsinitiatieven aanloopstraten . Over welke beleidsinitiatieven spreken we dan. 
Welke straten worden nog aangemerkt als aanloopstraten? Wordt hier beleid 
geformuleerd in samenspraak met inwoners/bedrijven van die zg. aanloopstraten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  32 

Vraag: Beleidsinitiatieven aanloopstraten. Wat is de rol van het centrumanagement in 
deze (in relatie tot het ontwikkelen van sfeergebieden in de binnenstad)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  33 

Vraag: (geraamde) bijdrage aan Maastricht Aachen Airport. Hoe hoog is de bijdrage 
waartoe de raad heeft besloten. Wat wordt bedoeld met geraamd? Is dit een 
bijdrage onder voorwaarden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  47/48 

Vraag: Ambitie 6.C4 en 9.C5 Right to challenge. Zijn er organisaties, verenigingen die 
hiervan gebruik hebben gemaakt? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  47/48 
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Vraag: Right to challenge. In 2025 starten we in samenhang met het IHP met de 
kwaliteitsverbetering van de binnensportaccomodaties. Worden gebruikers pro-
actief geinformeerd over hun Right to Challenge? Hoe worden gebruikers 
betrokken bij en of geattendeerd op dit uitdagingsrecht? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  50 

Vraag: Ambitie 8.C3: we stimuleren de samenwerking tussen deze ( amateurverenigingen) 
met andere maatschappelijke organisaties in de buurt etc; Zijn hiervan concrete 
voorbeelden te benoemen anders dan muziekonderwijs op scholen? Wat doen we 
dan precies met professionele opleidingen en instellingen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  50 

Vraag: Ambitie 8.C3: Is er cijfermatig inzicht hoe “ veerkrachtige wijken” deelnemen aan 
bovengenoemde samenwerking? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  51 

Vraag: Prestaties: de krsacht van cultuur wordt ingezet in buurten en wijken? Kan dat 
nader toegelicht worden? Concrete projecten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  56 

Vraag: Advies uitbrengen aan het commissariaat voor de Media over de aanwijzing  van de 
lokale publieke omroep ( vijfjarige periode per jili 2025). Is dit nog oppertuun in 
relatie met de nieuwe wetgeving Streekomroepen? Wat is de stand van zaken 
m.b.t. het komen tot een Streekomroep en wat is de positie van de huidige lokale 
omroep daarin? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  56 

Vraag: Advies commissariaat voor de Media onzake Lokale Omroep. Is al bekend of er bij 
de totstandkoming van een Streekomroep ook een andere fianciering van 
Rijkswege wordt gehanteerd? Wat betekent dat voor onze begroting? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  233 

Vraag: Binnensportaccomodaties. Extra bijdrage van € 256 mlj. Ik neem aan dat dit een 
tikfout is en € 25 mlj. Moet zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 

Pagina:  256 

Vraag: Mogelijke invulling van de taakstelling op subsidies. Deze bedraagt voor 2025  
€ 750.000 en voor 2026 en verder € 1,5 mln. Wanneer heeft de raad tot deze 
taakstelling besloten? Wat bepaalt of deze wel of niet wordt ingevuld? Met name 
de taakstelling voor 2025 zou definitef wel of niet in de begroting geland moeten 
zijn? 
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Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  13 

Vraag: Wat betreft de aanpak van georganiseerde criminaliteit. Hoe groot is team 
ondermijning op het moment? Zijn er voornemens om dit team uit te breiden 
gezien ze aan thema’s als zorgfraude weinig tot niet komen en de actualiteiten?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 

Pagina:  13 

Vraag: Ambitie 3.C1 Op welke administratieve lasten wordt gedoeld bij handhaving? Wat 
is hiervan tot nu toe gerealiseerd en hoe wordt dit in 2025 verminderd?  
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:  13 

Vraag: Wat betreft het werven van handhavers: hoe werkt de campagne van de gemeente 
om bij hen te komen werken? Hoeveel mensen hebben middels deze campagne 
gereageerd? Is een ondereel van die campagne ook specifiek gericht op het werven 
van handhavers? Welke profielschets is er voor de functie van handhaver? Hoeveel 
mensen hebben gereageerd op vacatures bij handhaving?  Hoe groot is het tekort 
aan handhavers per gebied, dus binnenstad etc? hoeveel handhavers zijn er per 
gebied? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:  18 

Vraag: Wat betreft de ZES: Hoe staat het ontheffingenloket ervoor? Hoeveel ontheffingen 
zijn er reeds aangevraagd? Hoeveel daarvan zijn er afgewezen en hoeveel zijn er 
toegekend? HOEveel beroepen zich op de grond bedrijfseconomische redenen? 
Hoeveel zijn daarvan afgewezen en met welke reden?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  18 

Vraag: Wat betreft de aandacht voor het verbeteren van de verkeersveiligheid in de 
wijken: er staat dat men voortdurend op verzoek van inwoners of ondernmers 
kleine verbeteringen invoert. Hoeveel verzoeken van inwoners zijn binnen 
gekomen? Via welke kanalen? Hoeveel verzoeken hebben geleid tot aanpassingen, 
dus hoeveel zijn volledig overgenomen en hoeveel deels? Om welke 
straten/gebieden gaat het?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  19 

Vraag: Wat betreft het groot onderhoud van wegen/verhardingen: Hoe wordt 
geprioriteerd binnen het meerjarenprogramma groot onderhoud? Welke factoren 
spelen mee? Hoe wordt de afweging gemaakt?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 

Pagina:  18  
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Vraag: Hoeveel logistieke makelaars hebben we? Hoeveel uren per week zijn zij aan het 
werk tegen welk uurtarief? Hoeveel ondernemers of andere inwoners hebben zij 
begeleid en hoe vaak heeft dit uiteindelijk tot de aanschaf van een elektrisch 
voertuig geleid of een andere oplossing?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina:  20 

Vraag: Op pagina 24 worden een aantal onderzoeken inzake OV benoemd. Hoe staat het 
met de uitvoering van de aangenomen motie van het CDA ‘bereikbaarheid is een 
basisrecht’ uit 2023? Loopt hier een apart onderzoek voor of wordt dit 
ondergebracht in één van de grotere en wanneer kunnen wij hiervan de resultaten 
verwachten?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  29 

Vraag: Er staat dat CMM gesubsidieerd wordt ter stimulering van de economische 
ontwikkeling van het centrum van Maastricht. Wat wordt precies bedoeld met 
stimulering van de economische ontwikkeling? Wat zijn de doelstellingen? Hoe 
heeft dit zijn uitwerking? Hoe en wanneer wordt het effect gemeten? Kunt u 
effecten al aangeven?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

Pagina:  30 

Vraag: Hoeveel middelen zijn dit jaar begroot voor het programma Student en Stad? Kunt 
u dat bedrag uitsplitsen, dus waar het aan besteed wordt?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:  33 

Vraag: Hoe groot is team ondernemen op dit moment? Hoeveel ondernemers melden zich 
bij team ondernemen? Hoe is de samenwekring tussen centrum management en 
team ondernemen? Hoeveel ondernemers worden via centrummanagement naar 
Team Ondernemen geleid?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 34 

Pagina:  34 

Vraag: Wat betreft de economische promotie: er staat dat door middel van promotie 
ingezet wordt op het versterken van Maastricht als ontmoetingsstad en het 
verlengen van zakelijk en toeristisch verblijft ook door de week en buiten de 
vakanties. Waar wordt hier op gedoeld? Behelst dit Maastricht Marketing? Of zijn 
er ook nog andere middelen die via een ander kanaal besteed worden? Zo ja welke 
en op welke manier? 
Hoeveel toeristen had Maastircht in 2023 en hoeveel daarvan waren zakelijke 
toeristen die doordeweeks in Maastricht waren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 35 

Pagina:  34 

Vraag: Wat betreft Maastricht Marketing: Hoeveel subsidie gaat jaarlijks naar Maastricht 
Marketing? Is het de doelstelling om deze subisdie gewoon te laten doorgaan of 
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zijn er met het nieuwe convenant in zicht ook meer middelen gepaard? Hoe 
worden de effecten van deze promotie gemeten?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina:  47 

Vraag: Hoe staat de uitvoering van de motie van het CDA het toevoegen van sport en 
speelplekken in de stad ervoor? Voor welk kwartaal in 2025 kunnen we de eerste 
toevoegingen in de stad verwachten?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina:  60 

Vraag: Kunt u het bedrag begroot voor media in 2025 uitsplitsen? Dus hoeveel geld gaat 
naar wat?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina:  60 

Vraag: Kunt u het bedrag voor ontmoetingsplekken in wijken i.c.m sport en bewegn voor 
2025 uitsplitsen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina:  60 

Vraag: Kunt u het bedrag voor speelvoorzieningen voor 2025 uitsplitsen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 40 

Pagina:  64 

Vraag: Kunt u bij het eerste voorstel om de taakstelling subsidies sociaal domein te halen, 
aangeven om wat voor een soort activiteiten het dan gaat? Om welke instellingen 
gaat het?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 41 

Pagina:  64 

Vraag: Kunt u bij het derde voorstel om de taakstelling subsidies sociaal domein te halen, 
een toelichting geven wat het verschil is met de financiering nu en wanneer het een 
subsidieregeling wordt? Waarom kan men dan gerichter sturen op kosten? Kom je 
dan uit op die 6%? Kunt u dat specificeren. 

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 42 

Pagina:  67 

Vraag: Waarom krijgen preventie en vroegsignalering meer aandacht, terwijl er juist 
geconcludeerd werd dat de doorbraakmethode eerder effectief is voor mensen 
met beginnende problematische schulden maar niet voor mensen in langdurige 
schulden? Welke maatwerkgerichte aanpak blijft voor deze laatste doelgroep?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 43 

Pagina:  68 
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Vraag: Kunt u aangeven waar de toename van personele lasten in het taakveld wijkteams 
in zit, dus kunt u dat specificeren?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 44 

Pagina:  69 

Vraag: Hoeveel ambtenaren werken er in het sociaal domein breed? Kunt u dat 
specificeren, dus hoeveel mensen zijn er bezig aan beleid en hoeveel mensen zijn 
bezig met de uitvoering per taakveld.  

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 45 

Pagina:  70 

Vraag: Kunt u voor het fysieke domein uiteenzetten hoeveel ambtenaren hierin werken? 
Hoeveel ambtenaren zijn bezig met beleid en hoeveel met de uitvoering? Kunt u 
dat per taakveld aangeven en kunt u de prioriteiten van het fysieke domein 
opnoemen, dus waar de afdeling mee bezig is.  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 46 

Pagina:  99 

Vraag: Wat is de stand van zaken wat betreft het concept blurring? Moeten we wachten 
op landelijke wetgeving of kunnen we zelf als gemeente een doorstart maken door 
een nieuwe pilot in te voeren? Vraag is dus wat juridisch mogelijk is.  

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 47 

Pagina:  136 

Vraag: Waarom is in het rekenvoorbeeld lastendruk voor een bemiddeld bedrijf/winkel 
niet de reclamebelasting en precariobelasting meegenomen?   

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 48 

Pagina:  136 

Vraag: Kunt u het bedrag van 563.000 euro WOZ-waarde niet-woning specificeren?  

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 49 

Pagina:  137 

Vraag: Wat zijn de hoofdredenen waarom kwijtschelding is afgewezen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 46 

Pagina:  99 

Vraag: Wat is de stand van zaken wat betreft het concept blurring? Moeten we wachten 
op landelijke wetgeving of kunnen we zelf als gemeente een doorstart maken door 
een nieuwe pilot in te voeren? Vraag is dus wat juridisch mogelijk is.  

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 47 

Pagina:  139 
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Vraag: Wat betreft het zelfonderzoek op basis van art. 2.13a. Dit onderzoek kan dus qua 
onderwerpen gemeentebreed zijn of betreft dit enkel het sociaal domein?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 48 

Pagina:  140 

Vraag: Naast de externe inhuur, hoeveel ingehuurde ZZP’ers zijn er nog? Hoe hoog is dit 
bedrag? Kunt u dit specifieren, dus voor wat en tegen welke prijs zijn zij ingehuurd.  

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 49 

Pagina:  224 

Vraag: m.b.t de elektrificiatie van het gemeentelijk wagenpark. Een elektrische variant kost 
0,475 miljoen i.t.t. de dieselvarkiant die 0,250 miljoen kost. Kunt u aangeven per 
variant hoeveel uitstoot dat verschil is? Dus hoeveel uitstoot besparen we voor die 
0,225 mijloen? Hoe lang gaan de elektrische varianten mee in tegenstelling tot de 
dieselvarianten? Hoe vaak moet een accupakket vervangen worden en tegen welke 
prijs? Het betreft hier grote voertuigen, is er informatie ingewonnen of waterstof 
voor de grotere voertuigen/vrachtwagens niet een betere optie is? Hoe is deze 
afweging gemaakt? Zijn de laadpunten voor het gemeentelijk wagenpark ook al 
voorzien?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 50 

Pagina:  224 

Vraag: Waarom is er gekozen voor een ophoging van het exploitatiebudget Topdagen? Is 
er geevalueerd of de huidige bezetting niet voldoet en hoe is de huidige bezetting 
geevalueerd?  

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 51 

Pagina:  207 

Vraag: kunt u aangeven hoeveel budget er in het toegankelijk maken van gebouwen waar 
de gemeente verantwoordelijk voor is, zit? Is er nog budget uit de Maastrichtse 
Inclusie agenda 2019-2022? Wordt hier nog wat voor opgenomen, dus ook voor de 
andere doelstellingen uit de Maastrichtse Incusie Agenda? 
Kunt u het plan van aanpak met de concrete investeringsvoorstellen voor de 
komende jaren inzake het verbeteren van de toegankelijkheid van de tien 
gemeentelijke panden met een openbare functie doen toekomen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 52 

Pagina:  152 

Vraag: Kunt u bij het risico omgevingswet aangeven waar de schatting maximale omvang 
risico in gaat zitten, dus de 0,725 miljoen? Zit dit allemaal in uitvoeringskosten?  

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 53 

Pagina:  170 

Vraag: Er staat dat Wonen boven winkels Maastricht N.V. over is gegaan van een 
ontwikkelorganisatie naar een beheerorganisatie. Wat is de visie van de gemeente 
op deze N.V? Kunt u aangeven waar de 471 eenheden in beheer zoals gelocaliseerd 
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zijn, dus met name in het centrum of ook de buitenwijken? Als de 
vastgoedportefeuille wordt afgestoten, wordt er dan ook rekening gehouden met 
eventuele stijgingen voor huurders, gezien een deel onder de liberalisatiegrens zit, 
en/of er een andere invulling wordt gegeven aan dit vastgoed, of wordt er enkel 
vanuit de N.V naar het financieel belang gekeken?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 54 

Pagina:  257 

Vraag: Kunt u aangeven naar welke projecten de middelen van van de subsidieregeling 
stimulering toeristische sector, vamn 112.000 euro per jaar naartoe is gegaan? Hoe 
wordt de doelmatigheid getoetst?  

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 55 

Pagina:  257 

Vraag: Waar zijn de middelen van de subisdieregeling Studentenstad van 165.000 euro per 
kalenderjaar naartoe gegaan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 56 

Pagina:  n.v.t.  

Vraag: Kunt u aangeven welke middelen er begroot zijn voor het project bij de Griend? 
Hoeveel subsidies zijn er en voor wie zijn die bedoeld? Loopt het project naar 
verwachting, dus het volledige project zoals het reeds gepresenteerd is?  

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 57 

Pagina:  49 

Vraag: Hoofdstuk 5.3 cultuurpresentatie, -productie en -participatie. Momenteel heeft 
Maastricht 7 Bis instellingen. De begroting 2025 geeft aan 9. Welke instellingen heb 
tu pp het oog om toe te treden tot de instellingen die vallen onder de 
rijkssubsidieregelingen? 
 
Als het aantal BIS instellingen gaat groeien van 7 naar 9 zoals de begroting aangeeft 
met welk bedrag zal onze eigen Maastrichtse begroting (thans 1.250.000) dienen te 
stijgen om hieraan te kunnen voldoen?  
 
De huidige BIS instellingen hebben een gezamenlijke vraag neergelegd hoe groot 
1.3331.892 miljoen, begroot is echter 1.257.352 miljoen. Dus een tekort qua vraag 
van 75.540 duizend euro. Hoe denkt u dit op te lossen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 58 

Pagina:  51 

Vraag: Via het atelierbeleid borgen we dat de voorraad permanente aterlies betaalbaar en 
toegankelijk blijven voor (startende) kunstenaars en creatieve makers. Kunt u 
momenteel voldoen aan de vraag naar ateliers? Zo nee, hoe denkt u dat te kunnen 
oplossen? 

Antwoord:  

 
 

 

Vraagnummer: 59 
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Pagina:  57 

Vraag: Openbaar groen en openluchtrecreatie  

Antwoord: Vanuit de bewoners van het Sphinx gebied wordt de vraag steeds urgenter naar 
groenvoorzieningen voor het jaar 2025 wordt hier geen aandacht aan besteed. Op 
welke wijze wordt hier naar een oplossing gekeken? Zijn hier middelen voor 
beschikbaar?  

  

Vraagnummer:  

Pagina:   

Vraag:  

Antwoord:  

            

       


